	Terms and Conditions	الشروط و الأحكام
1.	This <u>E-Store Launching Promotion</u> (" Promotion ") is a promotion provided to customers to obtain certain complimentary gifts (" Gifts ") upon the purchase of certain TV Models (" Product(s) ") as provided in the table below.	1. إن عرض الإطلاق عبر المتجر الإلكتروني ("العرض") مخصص للعملاء، الذين سيحصلون على هدايا مجانية محددة ("الهدية/الهدايا") عند شراء تلفزيونات محددة ("المنتج/المنتجات") كما هو مبين بالجدول أدناه.
2.	The table below demonstrates Products and their corresponding Gifts which will be given to customers after they complete the purchase of each of the Products below, where only one Gift will be provided along with each Product purchased:	 2. يبين الجدول أدناه المنتجات والهدايا المقابلة لها والتي ستقدم للعملاء عند إتمام شرائهم لأي من المنتجات التالية، بحيث سيتم تقديم هدية واحدة فقط لدى شرائهم أي من المنتجات التالية:
	Product Gift QA65LS03RAKXZN Bezel QA55LS03RAKXZN Bezel	الهدية المنتج QA65LS03RAKXZN Bezel QA55LS03RAKXZN Bezel
3.	This Promotion is valid from 2 nd of April until 30 st of April 2020 (" Promotion Period ") and is available at Samsung authorized only available on Product purchased at Samsung Online Shop (www.shop.samsung.com/ae) (" E-Store ").	3. يسري هذا العرض من <u>2 نيسان (ابريل) 2020 حتى 30 نيسان (ابريل)</u> <u>2020 (</u> "فترة العرض") وهو ينطبق فقط على المنتجات التي يتم شرائها عبر موقع سامسونج على الإنترنت (www.shop.samsung.com/ae) ("المتجر الإلكتروني")
4.	The Gifts shall at all times be subject to availability and may not be redeemed for cash.	4. يتم تقديم الهدايا فقط في حال توفرها، وهي غير قابلة للاسترداد نقداً.
5.	This Promotion may not be utilized in conjunction with any offer or promotion.	 لا يمكن الاستفادة من هذا العرض بالتزامن مع أي عروض أخرى.
6.	Samsung shall be entitled at its sole discretion, to terminate or add or modify the Promotion or to modify these Terms and Conditions at any time prior to, or during the Promotion Period.	 6. تحتفظ شركة سامسونج وفقاً لتقديرها الشخصي بالحق في إجراء أي تعديل أو إلغاء أو إضافة على العرض أو تعديل لأي من هذه الشروط والأحكام، في أي وقت قبل فترة العرض أو خلالها.
7.	Samsung and its partners shall not be liable to the customer for any loss and/or damages of any kind suffered in connection with the use of this Promotion, or benefit of Gifts; or the inability to avail this Promotion or Gifts.	7. لا تتحمل سامسونج ولا شركاؤها أية مسؤولية تجاه العميل عن أي خسارة و/أو ضرر من أي نوع سواء كان مرتبطاً بالشراء والاستفادة من الهدايا أو عدم التمكن من الاستفادة من هذا العرض أو الهدايا.
8.	Samsung and its partners shall not be liable in the event of delay and/or non-performance of any of its obligations under these Terms and Conditions in the	 8. لا تتحمل سامسونج وأي من شركائها المسؤولية عن أي تأخير و/أو عدم تنفيذ أي من التزاماتها بموجب هذه الشروط والأحكام عند حدوث تقييد حجر صحي بسبب تفشي أي وباء محلي أو عالمي، أو في حال وجود أي

event of: quarantine restriction caused by the outbreak of any national or international pandemic; any other restriction issued by the federal government of the United Arab Emirates or state Government in any of the emirates; or Force Majeure beyond the control of Samsung to fulfil any of its obligations stated herein.

- 9. Any dispute of whatever nature whether directly or indirectly related to these Terms and Conditions shall be settled before competent courts of Dubai, United Arab Emirates, and these Terms and Conditions shall be subject to the laws of the United Arab Emirates.
- قيود أخرى مفروضة من الحكومة الإتحادية لدولة الإمارات العربية المتحدة أو المحلية لأي من الإمارات أو عند حدوث أي قوة قاهرة أخرى خارجة عن إرادة سامسونج للوفاء بأي من الإلتزامات المنصوص عليها في هذه الشروط و الأحكام.
- 9. إن أي نزاع قد ينشأ عن المشاركة مهما كانت طبيعته سواء كان ذا ارتباط مباشر أو غير مباشر بهذه الشروط والأحكام سيتم تسويته في المحاكم ذات الاختصاص في دبي، الإمارات العربية المتحدة، كما ستخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين الإمارات العربية المتحدة.